
Rada města Heřmanův Městec 

 

Zápis z 15. jednání 

Rady města Heřmanův Městec konaného dne 07.10.2019 v 15:00 hod. 
kancelář starosty Města Heřmanův Městec, Městský úřad Heřmanův Městec, Havlíčkova 801 

 

Přítomni: Josef Kozel; JUDr. Tomáš Plavec; Jan Bareš; Zdeněk Ryčl; Ing. Lenka Ulrichová; Ondřej Dostál; Ing. Zdenka 
Sedláčková 

Omluveni:  

Zapsal: 

Přizváni: 

Ing. Ivana Jankovská – tajemník 

 
 
Schválený program: 

BOD MATERIÁL PŘEDKLÁDÁ 

1. Zahájení Ing. Ivana Jankovská (KT) 

2. Kontrola usnesení Ing. Ivana Jankovská (KT) 

3. Zápis Komise pro cestovní ruch a propagaci města Ing. Ivana Jankovská (KT) 

4. Nakladač - výběr dodavatele Josef Kozel (ST) 

5. Zřízení věcného břemene - Omega Josef Kozel (ST) 

6. Smlouva o podmínkách zásahu do pozemků města Josef Kozel (ST) 

7. Stavební úpravy přechodu pro chodce na náměstí Míru - Dodatek č.1 ke Smlouvě o 
realizaci přeložky zařízení distribuční soustavy 

Josef Kozel (ST) 

8. Smlouva k užívání informačního systému MP Manager Josef Kozel (ST) 

9. Informace o nákupu energií na ČMKB Kladno Josef Kozel (ST) 

10. Oprava cesty na pozemku p.č. 2080 JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

11. Nápis na budově SOKOLOVNY JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

12. Návrh na mimořádnou odměnu pro pana Nevečeřala, ředitele SPOKUL HM, p.o. JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

13. Navýšení počtu pracovníků přímé péče v Domově pro seniory, U Bažantnice, 
Heřmanův Městec 

JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

14. Informace k možnosti navýšení prostorové kapacity základní školy JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

15. Podpora festivalu Zlatá Pecka 2020 Ing. Ivana Jankovská (KT) 

16. Závěr Ing. Ivana Jankovská (KT) 

 
 
 
 
 
 
 



K jednotlivým bodům programu: 
 
1. Zahájení 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Pan starosta přivítal přítomné, konstatoval, že zápis z jednání 23.9.2019  byl zveřejněn na úředních deskách a webu 
města. Dále předložil návrh programu nadcházejícího jednání, který byl jednomyslně schválen.  
 

 
 
2. Kontrola usnesení 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila kontrolu usnesení s termínem plnění od 23.9.2019 do 7.10.2019. Všechna byla splněna v 
zadaném termínu, přehled způsobů plnění byl přiložen v podkladových materiálech.  
 
Usnesení č.: R/2019/325 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
předloženou kontrolu usnesení s termínem plnění od 23.9.2019 do 7.10.2019 
 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
3. Zápis Komise pro cestovní ruch a propagaci města 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila zápis č. 6/2019 z jednání Komise pro cestovní ruch a propagaci města. Zasedání se zúčastnil 
p. místostarosta, který přiblížil průběh jednání. Pan Bareš připomněl, že v létě nefungovalo občerstvení v autokempu 
a pan místostarosta doplnil, že proběhlo nezávazné jednání s p. Starým o dalších plánech autokempu. 
 
 
Usnesení č.: R/2019/326 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
zápis  z jednání Komise pro cestovní ruch a propagaci města č. 6/2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
4. Nakladač - výběr dodavatele 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil radě města protokol z jednání komise pro otevírání obálek a pro posouzení a hodnocení 
nabídek na veřejnou zakázku malého rozsahu "Nakladač", jejímž předmětem je dodávka nakladače pro technickou 
skupinu města. Hodnotícím kritériem byla nejnižší cena včetně DPH, komise vyhodnotila jako nejvýhodnější nabídku 



účastníka ARTE RYCHNOV spol. s r.o. s nabídkovou cenou 1.797.761,10 Kč s DPH. Pan starosta navrhl zrušit výběrové 
řízení, pan místostarosta se pozastavil nad tím, že bylo pouze jedno hodnotící kritérium - cena. Pan Ryčl upozornil, že 
výběrová komise řeší předložené nabídky, nikoliv zadávací podmínky. Členové rady se shodli, že je nutno doplnit nové 
parametry (např. cena, servisní a záruční podmínky apod.) a pak vypsat nové výběrové řízení. Následně bylo 
hlasováno o návrhu pana starosty.  
 
 
 
 
Usnesení č.: R/2019/327 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
protokol o otevírání obálek a o posouzení a hodnocení nabídek na veřejnou zakázku "Nakladač" 

 

II. 
 

r u š í 
výběrové řízení 

 

III. 
 

u k l á d á 
vypsat nové výběrové řízení s upravenými kritérii 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 31.10.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
5. Zřízení věcného břemene - Omega 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Na návrh pana starosty bylo staženo z programu jednání z důvodu nově naplánovaného jednání vyvolaného 
společností Omega plus Chrudim, s.r.o. ve středu 9.10. 2019.  

  
Hlasování - nebylo hlasováno 
 

 
 
6. Smlouva o podmínkách zásahu do pozemků města 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání návrh znění Smlouvy o podmínkách zásahu do městských pozemků. Ve smlouvě 
jsou uvedeny všechny možnosti zásahů do pozemku a smlouva se bude v bodě II. upravovat dle konkrétní situace. 
Tato smlouva nahrazuje předchozí souhlas se zásahem do pozemku z toho důvodu, aby bylo možné se lépe domáhat 
plnění těchto podmínek. Pan místostarosta doplnil, že z hlediska právního má předkládaná smlouva lepší 
vymahatelnost. 
 
Usnesení č.: R/2019/328 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
znění předložené smlouvu o podmínkách zásahu do městských pozemků 



 

II. 
 

u k l á d á 
používat tuto smlouvu při stanovení podmínek zásahu do městských pozemků 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
7. Stavební úpravy přechodu pro chodce na náměstí Míru - Dodatek č.1 ke Smlouvě o realizaci přeložky zařízení 

distribuční soustavy 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil ke schválení Dodatek č.1 ke Smlouvě o realizaci přeložky zařízení distribuční soustavy č. 
Z_S24_12_8120063620 se společností ČEZ Distribuce, a.s. Předmětem dodatku je změna termínu dokončení přeložky 
zemního elektrického vedení, a to z důvodu její koordinace s prováděním stavebních úprav chodníku u přechodu pro 
chodce na náměstí Míru (viz přiložená situace) a s realizací přeložek dalších inženýrských sítí. Konstatoval, že v 
současné době probíhá majetkoprávní vypořádání dotčených pozemků a projednávání přeložek inženýrských sítí ve 
správě společností CETIN a GasNet, s.r.o., následně bude dokončena projektová dokumentace a požádáno o povolení 
stavby. Z tohoto důvodu se realizace předpokládá v roce 2020. 
 
 
Usnesení č.: R/2019/329 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření dodatku č.1 ke Smlouvě o realizaci přeložky zařízení distribuční soustavy č. Z_S24_12_8120063620 se 
společností ČEZ Distribuce, a.s. 

 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit uzavření dodatku č.1 ke Smlouvě o realizaci přeložky zařízení distribuční soustavy č. Z_S24_12_8120063620 
se společností ČEZ Distribuce, a.s. 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 31.10.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
8. Smlouva k užívání informačního systému MP Manager 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání Smlouvu k užívání informačního systému pro řízení procesů obecních policií 
MP Manager ve verzi Cloud Edition. Software byl představen strážníkům a měl by zjednodušit správu úkonů městské 
policie na území města i smluvních obcí. Velitel městské policie Roman Charvát byl u jednání s dodavatelskou firmou, 
proběhlo seznámení městských strážníků s programem.  
 
 
Usnesení č.: R/2019/330 
  
Rada města Heřmanův Městec 



I. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření licenční smlouvy na SW MP Manager Cloud Edition s firmou FT Technologies, a.s. 

 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit uzavření licenční smlouvy na SW MP Manager Cloud Edition s firmou FT Technologies, a.s. 
Zodpovídá: Ondřej Baumgartner, správce IT 
Termín: 31.10.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
9. Informace o nákupu energií na ČMKB Kladno 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil radě města informaci o nákupu energií na Českomoravské komoditní burze Kladno na rok 2020 
(zprostředkovatel FIN-servis, a.s.). Sdělil, že po loňském skokovém nárůstu cen energií se letos podařilo nakoupit za 
příznivější ceny a vzhledem k dalšímu možnému nárůstu ceny v letošním roce bylo nakoupeno již 25.7.2019. 
Průměrná cena za nakoupenou elektřinu činila 1.459 Kč/MWh (dodavatel EP Energy Trading), oproti r. 2019 poklesla o 
1%. Plyn pro maloodběratele je za cenu 532,-Kč/MWh (dod. Pražská plynárenská, a.s.), oproti r. 2019 činí pokles 
23,5%. Nákup energií je uskutečňován pro město i příspěvkové organizace.  
 
 
Usnesení č.: R/2019/331 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
nákup energií na ČMKB pro město a PO na rok 2020 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
10. Oprava cesty na pozemku p.č. 2080 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 
Pan místostarosta předložil k projednání žádost paní Kopecké, která na základě plné moci zastupuje svoji dceru Ing. 
Ivu Hadžegovou, o opravu cesty na pozemku parcelní číslo 2080 v k.ú. Heřmanův Městec. Jedná se o pozemek za 
Heřmanovým Městcem směrem na Čáslav. Tento pozemek je veden v katastru nemovitostí jako ostatní komunikace. 
Tuto účelovou komunikaci používá pouze rodina majitelky (u sjezdu je instalovaná závora). Odbor Správy majetku 
nesouhlasí s opravou účelové komunikace na náklady města, odhaduje předpokládanou opravu na cca 250.000,- Kč. 
Pro účelové komunikace, a to ani pro veřejně přístupné, nestanoví zákon č. 13/1997 Sb., o pozemních komunikacích, v 
platném znění, jejich vlastníkům ani majitelům přilehlých nemovitostí žádné povinnosti týkající se prohlídek a údržby, 
a to ani povinnost zimního zajišťování schůdnosti a sjízdnosti nebo povinnost označovat úseky, kde schůdnost nebo 
sjízdnost není zajišťována.  Připomněl, že ostatní účelové komunikace se opravují v Heřmanově Městci pouze v 
nezbytných případech (výsprava výtluků).  
 
 
Usnesení č.: R/2019/332 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. s c h v a l u j e 



 nezařadit opravu účelové komunikace na pozemku parcelní číslo 2080 v k.ú. Heřmanův Městec do návrhu 
rozpočtu na rok 2020 

 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit informování paní Kopecké o rozhodnutí Rady města 
Zodpovídá: JUDr. Tomáš Plavec, místostarosta města 
Termín: 29.11.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
11. Nápis na budově SOKOLOVNY 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 
Pan místostarosta předložil žádost pana Nevečeřala, ředitele SPOKUL HM, p.o., o schválení umístit 3D nápis 
SOKOLOVNA nad hlavní vchod této budovy. Jako důvod pan ředitel uvedl chybějící označení budovy, které v minulosti 
na budově bylo.  
 
Usnesení č.: R/2019/333 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
umístění 3D nápisu SOKOLOVNA nad hlavní vchod této budovy 

 

II. 
 

u k l á d á 
dát na vědomí řediteli SPOKUL HM, p.o. panu Nevečeřalovi 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 14.10.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
12. Návrh na mimořádnou odměnu pro pana Nevečeřala, ředitele SPOKUL HM, p.o. 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 
Pan místostarosta stručně zhodnotil průběh Heřmanoměsteckých podzimních slavností a připomněl, že ředitel 
SPOKUL HM, p.o. pan Dalimil Nevečeřal se významně podílel na jejich zajištění, zejména na zajištění kulturního 
programu i jeho realizaci, ačkoliv to v podstatě nespadalo do jeho pracovní náplně. Navrhl udělit mu mimořádnou 
odměnu z prostředků příspěvkové organizace. K hodnocení se připojil i pan starosta, který poděkoval za přípravu panu 
místostarostovi, který byl hlavním garantem slavností. 
 
 
Usnesení č.: R/2019/334 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
udělení mimořádné odměny ve výši dle návrhu, řediteli SPOKUL HM, p.o., za spoluúčast při pořádání 
Heřmanoměsteckých podzimních slavností 

 



II. 
 

u k l á d á 
dát na vědomí řediteli SPOKUL HM, p.o. panu Dalimilu Nevečeřalovi 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 14.10.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
13. Navýšení počtu pracovníků přímé péče v Domově pro seniory, U Bažantnice, Heřmanův Městec 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 
Pan místostarosta předložil žádost pana ředitele Domova pro seniory U Bažantnice, Heřmanův Městec, o navýšení 2 
pracovníků přímé péče na rok 2020. Schválení této žádosti by pomohlo vyřešit problém s obsazením nočních směn. 
Navýšení financí spojené se schválením navýšení pracovníků bude pan ředitel Mazura uplatňovat v žádosti o dotaci na 
Krajském úřadě Pardubického kraje. 
 
 
 
Usnesení č.: R/2019/335 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
navýšení počtu pracovníků přímé péče o dva pracovníky v Domově pro seniory U Bažantnice, Heřmanův Městec 

 

II. 
 

u k l á d á 
dát na vědomí řediteli Domova pro seniory U Bažantnice, Heřmanův Městec, panu Ing. Petru Mazurovi 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 14.10.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
14. Informace k možnosti navýšení prostorové kapacity základní školy 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 
Pan místostarosta předložil informaci o možnostech navýšení prostorové kapacity základní školy, k dispozici jsou tři 
varianty, a to nástavba na přístavbu školy, rekonstrukce čp. 22 a rekonstrukce čp. 4. Paní ředitelka preferuje 
rekonstrukci čp. 4. Členové rady diskutovali o navržených variantách, včetně možnosti osobně navštívit základní školu 
a čp. 4. Bylo shodnuto, že pan starosta sjedná s paní ředitelkou návštěvu školy, byl navržen termín 21.10.2019 ve 
13.30 hod.  
 
Usnesení č.: R/2019/336 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
informaci odboru správy majetku o možnosti navýšení prostorových kapacit základní školy 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 



15. Podpora festivalu Zlatá Pecka 2020 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila žádost o příspěvek na festival Zlatá Pecka 2020, pan místostarosta doplnil požadavky 
organizátorů dalších podobných kulturních akcí, diskuze proběhla nad množstvím akcí podobného charakteru 
pořádaných v našem městě. Jeden koncert tohoto festivalu se uskutečnil již v letošním roce ve zdejší synagoze a 
finanční podpora mu poskytnuta nebyla. Po delší diskuzi bylo shodnuto, že podobných žádostí přibývá a přednost by 
měla být dána vystoupením, která mají v našem městě tradici. Pan starosta navrhl původní návrh usnesení upravit a 
finanční podporu neschválit. Bylo hlasováno o návrhu a ten byl schválen.  
 
Usnesení č.: R/2019/337 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

n e s c h v a l u j e 
finanční podporu festivalu Zlatá Pecka 2020  
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
16. Závěr 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Pan starosta připomněl, že příští jednání bude dne 21.10.2019 a začne ve 13.30 hod návštěvou místní základní školy. 
Paní Sedláčková předala poděkování p. Marka Výborného za podporu, které se mu dostalo v nelehké životní situaci 
jeho rodiny. Dále požádala o poskytnutí prostor pro charitativní sběr použitého šatstva z důvodu, že na faře probíhají 
stavební práce a prostory nebudou k dispozici, pan starosta slíbil, že prověří možnosti. Paní Ulrichová informovala o 
dalším vývoji po kontrole MŠ Jiráskova. Poté bylo v 17.10 hod. jednání ukončeno.  
  
 

 
 
 
 
 
 
 

JUDr. Tomáš Plavec 
místostarosta 

Josef Kozel 
starosta 

 


